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2023 was een goed jaar voor de Soos, zeker de tweede helft. Wat betreft de exploitatie van ons 

mooie gebouw betreft zeker. De Soosavonden op woensdag werden weer druk bezocht. Dus het 

herstel dat zich liet zien in 2022 heeft zich doorgezet. We vermoeden dan ook dat de vele activiteiten 

van Anonymus hieraan positief hebben bijgedragen. Naast het feit dat we weer een aantal nieuwe 

leden mochten begroeten natuurlijk hetgeen ook positief bijdraagt aan de sfeer op de woensdag.  

Eind 2022 tekenden we op in afrondende gesprekken te zijn met een nieuwe huiscateraar. Echter, 

hoewel de proefdiners op woensdag dik in orde waren, pakte een en ander rond de partijen op de 

Soos toch anders uit dan gehoopt en verwacht. En omdat die voor een belangrijk deel bijdragen aan 

onze continuïteit heeft uw bestuur besloten voorlopig niet over te stappen. 

Een leuke bijkomstigheid is dat in 2023 onze cateraar Sallo kon melden dat hij met een serieuze partij 

in gesprek was om zijn bedrijf over te nemen en voort te zetten op dezelfde voet. Dit gaf ons 

voldoende vertrouwen om deze samenwerking voort te zetten. We hebben u recent nog 

geïnformeerd over de voortzetting/overname door de nieuwe eigenaar. Het pensioen van Sallo van 

Dam is daarmee aanstaande.  

Zoals u heeft kunnen merken heeft de inflatie op de Soos, net als in de winkels, ook toegeslagen. We 

ontkwamen er niet aan de prijzen toch weer enigszins in lijn te brengen met de maatschappelijke en 

economische ontwikkelingen. Gaat u ervan uit dat uw EC daar scherp op zal blijven. 

Onze tuin is nog altijd een mooi en groen geheel. Jeroen Linde heeft hier echt wat neergezet. En 

wanneer je het vervolgens bij houdt kun je op enig moment oogsten. Zijn het niet de tomaten, dan is 

het wel complimenten van partijen die onze Soos bezoeken en afhuren. Het meubilair is door de 

klussers ook onder handen genomen. We blijven ook hierin investeren omdat het een echte plus is 

van ons mooie gebouw. Het brengt ons genot en helpt bij de verhuur.  

Nu de verbouwing naderbij komt zal dit ongetwijfeld op enig moment ook invloed hebben op de 

exploitatie van het gebouw. Of het nu de evenementen of de woensdagavond betreft. We houden u 

hiervan uiteraard op de hoogte. Voor nu, voorwaarts op de ingeslagen weg.  

Heeft u suggesties, tips of tops, laat het ons weten.  
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